
Навлизайки в един напълно нов свят- този на студента, човек се сблъсква с 

множество трудности и препятствия, които трябва да преодолее. В такъв момент, 

когато поемаш по нов път, понякога е добре да има някой, който да ти помогне и да ти 

даде куража да продължиш да следваш целите си. Такъв човек искам да бъда и аз: да 

помагам на своите колеги и да представям техните интереси.  

Искам да стана член на ФСС, защото вярвам, че студентската среда трябва да 

бъде обогатена със студенти готови, въпреки различни си интереси, да успяват да 

обединят ведно идеите на колегите си.  

Ако влезна в студентския съвет, моята цел ще бъде да спомогна за това, 

университетът да продължи да бъде това място, от което всеки студент да може да 

извади най-доброто за своето обучение в него. 


